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Zápisnica zo 5. zasadnutia Odborovej komisie v študijnom programe 4. Biotechnológie 
konaného formou on-line, dňa 2.2.2023 

 

 
Účastníci: doc. RNDr. Miroslav Horník, PhD., prof. Ing. Peter Chrenek, DrSc.; prof. Ing. Stanislav Miertuš, 

DrSc.; prof. Ing. Milan Čertík, PhD.; doc. RNDr. Michaela Havrlentová, PhD.; prof. RNDr. Ján Kraic, PhD., 

prof. RNDr. Juraj Krajčovič, CSc., doc. RNDr. Ildikó Matušíková, PhD., doc. Mgr. Daniel Mihálik, PhD., doc. 

Ing. Jana Moravčíková, PhD., doc. RNDr. Miroslav Ondrejovič, PhD., RNDr. Daniela Ondrejovič Chmelová, 

PhD. doc. Ing. Tibor Maliar, PhD., doc. RNDr. Martin Pipíška, PhD., doc. RNDr. Stanislav Stuchlík, PhD. 

 

Zasadnutie Odborovej komisie (OK) sa uskutočnilo formou „on-line“. Schvaľovanie formou „per 

rollam“ sa týkalo dvoch tém dizertačných prác v bode 1 tohto programu: 

1. Návrh tém dizertačných prác na akademický rok 2023/2024 

2. Kontrola stavu výstupov doktorandov v poslednom roku štúdia  

K obom vyššie uvedeným bodov dostali dopredu členovia OK príslušné písomné návrhy elektronicky 

a svoje stanoviská vyjadrili na stretnutí on-line, resp. dodatočne aj elektronicky, hlasovaním „per 

rollam“.  

 

1. Návrh tém dizertačných prác na akademický rok 2023/2024 

K témam dizertačných prác, navrhnutým pre AR 2023/2024, boli členmi komisie vyslovené 

pripomienky ku dvom témam: 

1) K téme „Aplikácia (1-3)(1-4)-β-D-glukánu za účelom vývoja inovatívnej funkčnej potraviny“ – 

upraviť názov témy a jej obsah vyjadrený v anotácii tak, aby táto téma zapadala do ŠP 

Biotechnológie.  

Nový názov témy je: „Fermentácia ako nástroj na zvýšenie nutričnej hodnoty obilného zrna“ 

a nová je aj anotácia témy. 

2) K téma: „Biodegradácia mykotoxínov a inhibícia rastu ich producentov s využitím vybraných 

mikroorganizmov a prírodných látok v podmienkach in vitro “ –  upraviť názov témy tak, aby bol 

jasnejší a zrozumiteľnejší.  

Nový názov témy je: „Antifungálna a antitoxinogénna aktivita mikroorganizmov a vybraných 

prírodných látok v podmienkach in vitro“ a nová je aj anotácia  témy.   

Uznesenia k bodu 1:  

1. OK schvaľuje predložené témy dizertačných prác na AR 2023/2024 s výnimkou dvoch vyššie 

uvedených tém, ktoré navrhuje prepracovať (názvy aj anotácie). 

2. Ok hlasovaním „per rollam“ dodatočne schvaľuje aj predložené upravené témy dizertačných 

prác s anotáciami, pomerom hlasov 13:1 (za : proti) (výsledok hlasovanie je v Prílohe 1).  
 

2. Kontrola stavu výstupov doktorandov v poslednom roku štúdia  

K predloženým dokumentom bola diskusia, najmä k definícii „primeraného autorského podielu“. 

Jednoznačný výklad nebol vyslovený, pravdepodobne ani neexistuje, na pracoviskách členov OK sa 

vysvetľuje rozdielne. V rámci OK v študijnom programe 4. Biotechnológie na FPV UCM definícii 
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„primeraný autorský podiel“ doktoranda zodpovedajú (uvedený v percentách) najvyšší podiel spo-

medzi spoluautorov alebo rovnaký podiel všetkých spoluautorov vrátane doktoranda. 

 

Uznesenie k bodu 2:  

OK berie na vedomie predložené podklady ku kontrole stavu výstupov doktorandov v poslednom 

roku štúdia. 

 

 

V Trnave 28.2.2023  

 prof. RNDr. Ján Kraic, PhD. 

 predseda OK programu Biotechnológie 

 

 

Zápisnicu overila: RNDr. Daniela Ondrejovič Chmelová, PhD., tajomníčka OK 

 

 

Príloha 1: Výsledky tajného hlasovania k témam PhD., ktoré vyžadovali po diskusii na OK 

modifikáciu.  
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